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Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz azokkal az önkormányzatokkal, amelyek a Panel-program miatt végzetese n
eladósodnak?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Gyenesei
István önkormányzati és területfejlesztési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

A Panel-programban a 2007-ig terjedő időszakban az önkormányzatok a rájuk es ő 1/3
költséghányadot túlnyomórészt kötvénykibocsátásból, vagyis hitelb ől fedezték.
Eladósodottságuk olyan mérvű, hogy a továbbiakban sok önkormányzat források híján már
nem tud részt venni a programban. Véleményünk szerint emiatt alakították át a program forrá s
oldalát, amikor is nagy „vívmányként” értékelték, hogy a lakástulajdonosok lényegese n
nagyobb részt „vállalhatnak” a program finanszírozásából .

Az önkormányzatok eladósodása nagyrészt a program átgondolatlan kiírásából fakad ,
az önkormányzatok gyakran kényszerűségből, állami és lakossági nyomásra vállalták a
rendkívüli mértékű terheket .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem tehát :

Mit tesznek annak érdekében, hogy a Panel-programban való részvételük miat t
rendkívüli mértékben eladósodott önkormányzatok olyan önként vállalt, de mégis ráju k
kényszerített feladatvállalás miatt esetleg a kötelező alapfeladataiknak nem tudnak elege t
tenni?

Várom válaszát.

Budapest, 2008 . december 17 .
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